
Rada rodičov pri Základnej škole Jána Palárika Majcichov 
 

Majcichov 18.9.2019 

 

Zápisnica zo sadnutia Rady rodičov zo dňa 18.9.2019 

 
Prítomní členovia Rady rodičov:  

Bc. Jozef Fišman    
Mgr.Marcela Dominová   
Marcela Karelová   
Mgr.Zdenka Kyselicová   
Zuzana Klasová    
Ing.Lenka Vargová   
Andrea Mareková   
Mgr.Monika Šturdíková 
Ing.Gabriela Kadlecová 

Hosť: 
    PhDr.PaedDr.Martin Bodis,PhD ., riaditeľ školy 
 
 

Program zasadnutia: 
 

1. Oboznámenie sa s občianským združením Škola Majcichov 
2. Oboznámenie sa s doterajšou Radou rodičov 
3. Stanovenie výšky príspevku RR na školský rok 2019/2020 
4. Návrh rozpočnu na školský rok 2019/2020 
5. Prejednať informácie ohľadne volieb do rady školy 
6. Odpovede na podnety od rodičov z jednotlivých tried 
7. Záver stretnutia (diskusia)  

 

Priebeh zasadnutia: 
 

1. Oboznámenie sa s občianskym združením Škola Majcichov 
 
Predseda Rady rodičov Jozef Fišman informoval členov Rady rodičov “ďalej len RR” o prevzatí 
občianského združenia “ďalej len OZ”. 
OZ bolo odovzdané od p.Mgr.Soni Kľučárovej dňa 10.9.2019 do rúk predsedu RR. Obcianské združenie 
bude riadit RR. 
 
Rada rodičov navrhla zmeny stanov OZ:  
 

1. Do OZ môže vstúpiť iba fyzická osoba- triedny dôverník zvolený v septembri každého roka v 
každej triede (za triedu 1)  

2. Hlasovať môže iba nadpolovičná väčšina členov OZ  
3. Hlasovať majú právo iba členovia OZ 

 
Následne RR odsúhlasila pokladníčku p. Andreu Marekovú. Bude spravovať hotovosť a bude mať 
disponibilné právo k účtu OZ.  
Za vedenie účtovníctva bude zodpovedný predseda RR. Daňové priznanie bude podávať dohodnutý 
ekonóm.  
 
 
 
 



2. Oboznámenie sa s doterajšou Radou rodičov 
 
Predseda RR Jozef Fišman informoval členov RR o prevzatí dokumentácie a financií od predchádzajúcej 
predsedkyne RR p. Ing.Lenky Vargovej.  
Odovzdánie prebehlo 16.9.2019.  
Prevzatá hotovosť bude vložená na účet OZ, ako dar od rodičov školy Majcichov, na základe 
odovzdávacieho protokolu.  
Predchádzajúce vedenie RR informovalo o rozpracovaných projektoch z predchádzajúceho školského 
roku 2018/2019. RR sa týmto zaoberala a následne prijala rozhodnutia. 
 
Projekty z 2018/2019: 
 

1. Nákup rebrín do telocvične – RR projekt nepodporí  
( získanie pomôck z projeku O2 Športová akadémia Mateja Tótha pod vedením p. Mgr. 
Kľučárovej a p. Mgr.Turanskej) 

2. Nákup koberca do školského klubu - RR projekt nepodporí 
(na základe rozhodnutia hygieny spĺňa požiadavky) 

3. Altánok - RR projekt nepodporí 
(RR nedisponuje dostatočnou výškou financií, škola potrebuje podporiť dôležitejšie projekty na 
bežnú prevádzku školy,) 

4. Nákup školských pomôcok - RR projekt podporí 
(RR bude podporovať nákup pomôcok a na základe odporúčania pedagógov rozhodne o nákupe) 

5. Kroje - RR projekt nepodporí 
(RR neboli doručené žiadne podrobné podklady k rozhodnutiu o financovaní tejto požiadavky) 

6. Nákup masiek na Mikulaša - RR projekt nepodporí 
(nepodporí nákup masiek, bude súčinná pri zabezpečení masiek, prípadne žiada o zapojenie do 
projektu žiakov 9.ročníka, RR podporí nákup pozornosti pre žiakov) 

7. Podpora údržby vyvýšených záhonov - RR projekt podporí 
(v prípade potreby zabezpečí materiál, údržba v správe žiakov TP) 

8. Presun workoutoveho ihriska - RR projekt nepodporí 
(nevidíme dôvod presunu ihriska, v prípade presunu ihriska RR žiada kompenzáciu vo výške 
1500€, ktoré investovali do vybudovania ihriska, RR odpurúča, aby bol školský areál uzatvorený 
pre verejnosť mino prevádzkových hodín školy) 
 

Projekty, ktoré RR podporí 2019/2020  
 

1. Nákup výkonnej tlačiarne (multifunkčneho zariadenia) 
(škola nemá takéto zariadenie, zbor učiteľov informoval o potrebe zakúpenia takého zariadenia) 

2. Nákup lavičiek pre deti do interiéru školy 
(žiaci nemajú dostatok lavičiek v budove školy pre oddych a prezúvanie sa) 

3. Nákup a inštalácia hygienického zariadenia pre žiakov v budove školy 
(RR má záujem zaviesť zmenu a zabezpečiť zvýšene dodržiavanie hygieny žiakov na škole, 
inštalácia dávkolačov mydla v triedach a toaletách, inštalácia držiakov toaletného 
papiera,inštalácie ofukovačov rúk na toaletách, odbúra to nákup a nosenie toaletného papiera a 
mydla do školy rodicmi, bude potrebné zaviesť minimálny poplatok na začiatku školského roka na 
náplne - toaletný papier,mydlo) 

4. Nákup chýbajúcich kníh 
(nedotované knihy pre nepovinnú výučbu anglického jazyka, knihy ktoré je potrebné nakúpiť z 
dôvodu nedostatku bez možnej podpory štátu) 

5. Podpora nákupu pomôcok k vyučovaniu 
(pomôcky na základe odporúčania pedagógov) 

6. Podpora rôznych školských akcií  
(vid. rozpočet 2019/2020) 
 
 

 



3. Stanovenie výšky príspevku RR na školský rok 2019/2020 
 

RR k stanoveniu výšky poplatku na rok 2019/2020 pristupovala zodpovedne a citlivo, na základe 
informácií od jednotlivých členov RR. 
Predseda RR navrhol tri varianty výšky príspevku na prvé,druhé a tretie dieťa. 
 

1. 15€/15€/0€ 
2. 20€/15€/5€ 
3. 20€/20€/0€ 

 
RR hlasovala a jednohlasne odsúhlasila tretí variant 20€/20€/0€. Príspevok je vo výške 20€ na prvé aj 
druhé dieťa.  
 

4. Návrh rozpočtu pre školský rok 2019/2020 
 
Predseda RR pripravil návrh rozpočtu, kde vychádzal z rozpočtov predchádzajúcich rokov a infomácii, 
ktoré poskytlo vedenie školy.  
Rozpočet bol RR po diskusii upravený, podľa požiadaviek jednotlivých členov RR. 
Upravený rozpočet bol RR hlasovaním jednohlasne odsúhlasený. 
 

5. Prejednanie informácií ohľadne volieb do rady školy 
 
Pani Ing. Lenka Vargová poskytla informácie k voľbe do Rady školy.  
Upozornila na situáciu, ktorá nastala ohľadne chýbajúceho člena volebnej komisie p. Mgr.Turanskej. Do 
komisie bola ako náhrada za chýbajuceho člena navrhnutá p.Mgr. Monika Šturdíkova, pán Ing. Branislav 
Šturdík a pán Pavol Karel. 
Svoju účasť potvrdil pán Pavol Karel.  
Informáciu na vedomie prebrala predsedníčka volebnej komisie pani Ing. Lenka Vargová. 
 

6. Odpovede na podnety od rodičov z jednotlivých tried odpovedal  p.riaditeľ 
PhDr.PaedDr.Martin Bodis,PhD 

 

Zasadnutia RR sa zúčastnil aj riaditeľ školy p. PhDr.PaedDr.Martin Bodis,PhD. Ten zodpovedal na otázky 

rodičov, ktoré mu boli adresované z jednotlivých tried. 

 

8.Trieda   
Bude areál školy verejne dostupný a otvorený?  
Nie nebude - je tam riziko vzniku úrazu a následná zodpovednosť školy. Rada rodičov podporuje 
uzavretý areál, len pod zodpovednosťou dospelej osoby.  
 
Môžete zverejniť jedálny lístok na stránke školy ? 
Áno jedálny lístok je a bude zverejnený. 
 

6.Trieda 
Prečo je anglický jazyk rozdelený do skupín ? 
Legislatíva určuje, že maximálny počet v skupine može byť 17 žiakov. Aktuálne nám chýba jeden 
pedagóg vyučujúci ANJ, ktorý je na PN. Preto sa snažíme zabezpečiť výučbu, čo najlepšie. 
 
Prečo škola dohodla družbu s Ruskom, nie s Veľkou Britániou ?  
Veľka Británia neponúka program na úrovní základnej školy. 
Družba, ktorá je dohodnutá s ruskou školou a je v anglickom jazyku. 
 
 
 
 



Aký ďalší cudzí jazyk sa bude na škole vyučovať? 
Na škole máme pedagógov na nemecký jazyk, príp. aj ruský jazyk. V prípade dostatočného počtu 
uchádzačov o daný jazyk sa otvorí aj výučba iného jazyka, ponuka bude pred 7.ročníkom. Ak nebude 
dostatočný počet žiakov na druhý jazyk – tak sa otvorí iný predmet (momentálne Konverzácia ANJ). 
 
Môžete upravit rozvrh, aby sa odstránila siedma hodina ?  
Áno. Rozvrh bol upravený, kde sa dalo. 
 
5.Trieda  
Je v škole verejný prístup na internet ?  
Internet nie je dostupný verejne. Zabezpečili sme aj zmenu hesla. 
 
Došlo k uzatvoreniu školy počas vyučovania a samotnej prevádzky školy. Sú sprístupnené únikove 
východy? 
Áno sú. Bezpečnostný technik budovu skontroloval. Čakáme ešte na revíziu HZ.  
 
3.Trieda  
Prečo bola vystavovaná peňažná poštová poukážka za obedy na štyri mesiace?  
V tomto prípade sa ospravedlňujem za chybu vedúcej ŠJ.. Kto ešte poukážku nezaplatil, je možné ju 
zaplatiť po jednotlivých mesiacoch. 
 
Keď majú obedovú prestávku a následné vyučovanie musia opustiť areál školy? 
Nie, zabezpečili sme dozor na dolnej chodbe, kde sa zdržujú žiaci ktorí majú ďalšiu hodinu. 

 

   

7. Záver stretnutia  

Na záver stretnutia p. PhDr.PaedDr.Martin Bodis,PhD informoval ohľadne výskytu vší v škole. Vedenie 

školy pri identifikovaní tohto infekčneho ochorenia bude postupovať podľa pokynov od RUVZ v Trnave.  

Zo strany RR bolo navrhnuté, aby škola pripravila tlačivo, ktoré dostane žiak, u ktorého bude ochorenie 

identifikované. Tlačivo bude pod hlavičkou školy, na ktoré následne potvrdí lekár zdravotný stav žiaka.  

 

Následne predseda RR poďakoval za účasť všetkým členom RR a ukončil stretnutie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc.Jozef Fišman      

Predseda Rady rodičov 

 

 


